

Join the Madagascar stars at the Central Galleria for a new DreamWorks adventure!



Promotion Terms and Conditions:

To Qualify:

- The activation will run from 22nd to 31st Jan.
- Madagascar Jungle Activities will run daily from 1:00pm to 9:00pm, on a first come first served basis during the activation period.
- Madagascar Jungle Activities area can be enjoyed by kids aged 3 and above.
- 1 family admission will be granted to both Activities area at Central Galleria, for every spend of AED 300, single or cumulative, made at any store at City Centre Mirdif.
- Receipt(s) of previous days can be redeemed for the current daily Madagascar Jungle Activities entries (if between 22nd to 31st Jan, 2021).
- A maximum of 4 game entries will be issued per Customer per day regardless of the total amount of the bills(s).
- Customers may enter every day, given they redeem the spend required for each activation.
- Parents are not allowed inside the activity area, but they are kindly advised to stay close, monitor their children and pick them up when they finish all activities in about 15–20 minutes. The Operator does not accept responsibility for the supervision of children.
- Children should use the toilet and wash their hands before entering the activities area.
- The number of kids inside the different areas will be limited due to Covid-19 restrictions.
- Unidirectional flow will ensure there is not any cross point between groups and maintain social distancing.
- Parents and their children should be wearing face masks.
- All areas will have one staff member ensuring the social distancing, cleaning, and sanitizing of all the furnishings.
- No sharp objects may be taken into the area.
- No food, drink or chewing gum should be taken into the activity area.
- Activities items should not be thrown at each other.
- Fighting or bullying will not be tolerated. Guilty parties will be asked to leave.
- Parents/Guardians are responsible for the behavior and wellbeing of the child in their care and must maintain supervision at all times.
- Report all accidents to a member of staff, to ensure that we can provide any necessary assistance and minimize the potential of reoccurrence. These will be logged and are an important part of on-going safety audits.
- All damages to Madagascar Stars property either accidental or deliberate must be reported to a member of staff.
- The participant agrees to the use by the organizer of any photographs, videos, comments and any audio in broadcasts, newspapers, brochures and other media in perpetuity without notice or compensation.
- We stop receiving new participants 30 minutes before end of each activities session, to be able to finish on time before the show or Meet & Greet, so if you arrive after that time we would kindly ask you to come for a next session.
- Mall Gift Card, Money exchange and bank transactions as well as utility bills and fines are excluded from this promotion.
- City Centre Mirdif shall not be liable for any injury resulting from an absence of adult supervision, including, but not limited to, any child leaving the property of City Centre Mirdif without a parent or caregiver.
- You indemnify Majid Al Futtain properties, City Centre Mirdif, its directors, employees, assignees and/or agents against any claim arising for any damages or loss which might be instituted against it arising from or connection with the services contemplated in these Terms and Conditions.
- The Management reserves the right to cancel or amend these Terms and Conditions at any time without prior notice. Any changes will be deemed to be incorporated into these Terms and Conditions.
- By entering this activation, the customer has accepted the above Terms and Conditions.
- Other Terms & Conditions apply



 <p>DUBAI SHOPPING FESTIVAL</p> <p>15 DEC 2021 – 30 JAN 2022</p>	<p>Strategic Partner</p>  <p>CITY CENTRE MIRDIF</p>
--	--



انضموا إلى أبطال "مدغشقر ستارز" في الغاليريا المركزية لتستمتعوا بمغامرة "دريم وركس" الجديدة

شروط وأحكام العرض الترويجي:

للتأهل:

- تسري الفعالية من 22 إلى 31 يناير
- موعدهم أنشطة "مدغشقر ستارز" يومياً من الساعة 1:00 بعد الظهر حتى 9:00 مساءً، الأولوية لمن يأتي أولاً خلال الفعالية
- يمكن للأطفال الذين تتراوح أعمارهم بين 3 أعوام وما فوق الاستمتاع بمنطقة أنشطة "مدغشقر ستارز"
- كل إيصالات بقيمة 300 درهم تؤهل عائلة واحدة للدخول إلى منطقتي الأنشطة في الغاليريا المركزية مقابل كل شراء بقيمة 300 درهم، فردي أو تراكمي، في أي متجر في سيتي سنتر مردف
- يمكن الاستبدال بإصال (إيصالات) الأيام السابقة للدخول إلى أنشطة "مدغشقر ستارز" في اليوم الحالي (على أن تكون في الفترة بين 22 إلى 31 يناير 2022)
- يتم إصدار 4 قسائم للعبة كحد أقصى لكل عميل يومياً بغض النظر عن إجمالي مبلغ الإيصالات
- يمكن للعملاء الدخول يومياً، مقابل استبدال الإيصالات بالقيم المطلوبة لكل فعالية
- لا يسمح للوالدين بالدخول إلى منطقة الفعالية، لكن يُنصح بالبقاء على مقربة ومراقبة أطفالهم واصطحابهم عند الانتهاء من جميع الأنشطة خلال حوالي 15 - 20 دقيقة، لا يتحمل مشغل الفعالية مسؤولية الإشراف على الأطفال
- على الأطفال استخدام التوابل وغسل أيديهم قبل دخول منطقة الأنشطة
- سيكون عدد الأطفال داخل المناطق المختلفة محدوداً بسبب قيود كورونا
- يضمن التدقيق أحادي الاتجاه عدم وجود أي نقطة تقاطع بين المجموعات والحفاظ على التباعد الاجتماعي على الآباء وأطفالهم ارتداء الكمامات
- سيكون في جميع المناطق موظف يضمن التباعد الاجتماعي، والتنظيف، وتقديم جميع المفروشات
- لا يسمح باصطحاب أي أدوات حادة إلى المنطقة المخصصة للفعالية
- لا يسمح بتناول المأكولات أو المشروبات أو العلكة في منطقة الفعالية
- يجب عدم رمي عناصر الأنشطة على الآخرين
- لن يتم التسامح مع أي شكل من أشكال العنف. وسيطلب من الأطراف المذبذبة المغادرة الآباء / الأوصياء مسؤولون عن سلوك وتسليبة الطفل الذي في رعايتهم والإشراف عليه
- يجب الإبلاغ عن جميع الحوادث إلى أحد الموظفين، للتأكد من أنه يمكننا تقديم أي مساعدة ضرورية وتقليل احتمالية تكرارها. سيتم تسجيلها وهي جزء مهم من عمليات تدقيق السلامة المستمرة
- يجب إبلاغ أحد الموظفين بجميع الأضرار التي لحقت بممتلكات فعالية "مدغشقر ستارز" سواء كانت عرضية أو متعمدة
- يوافق المشاركون على استخدام المنظم لأية صور ومقاطع فيديو وتعليقات وأي صوت في البث والصف والكتيبات ووسائل الإعلام الأخرى دائماً دون إشعار أو تعويض
- تتوقف عن استقبال المشاركين الجدد قبل 30 دقيقة من نهاية كل جلسة أنشطة، حتى يتمكن من الانتهاء في الوقت المحدد قبل العرض أو اللقاء، لذلك إذا وصلتم بعد ذلك الوقت، نرجو منكم العودة لاحقاً لحضور الجلسة التالية
- لا تشمل هذه الحملة الترويجية بطاقات "هديتي" فواتير الصرافة والمعاملات المصرفية والإيصالات الرقمية وفواتير المياه والكهرباء والغرامات
- لن يكون سيتي سنتر مردف مسؤولاً عن أي إصابة ناتجة عن غياب إشراف شخص بالغ، بما في ذلك، على سبيل المثال، أي طفل يغادر مبنى سيتي سنتر مردف دون أحد الوالدين أو مقدمي الرعاية
- التعمد بعدم مطالبة مجموعة ماجد الفطيم، وسيتي سنتر مردف ومديرهم وموظفيهم والمعينين من جهتهم و/أو وكلائهم بأي تعويض عن أي تلف أو فقدان قد ينتج أو له علاقة بالخدمات المذكورة في هذه الأحكام والشروط
- تحتفظ الإدارة بالحق في إلغاء أو تعديل هذه الشروط والأحكام في أي وقت دون إشعار مسبق.
- سيتم اعتبار أي تغييرات على أنها مدمجة في هذه الشروط والأحكام
- بمجرد الدخول إلى هذه الفعالية، يوافق العميل على الشروط والأحكام أملاه
- تطبق شروط وأحكام أخرى

الشريك الاستراتيجي

سيتي سنتر
مردف

مهرجان
الأسواق

15 ديسمبر 2021 - 30 يناير 2022

